

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P24036

Extra Social Service Activity 額外義工服務活動

In order to nurture the spirits of caring and benevolence of our students, our school will organize an extra social service activity for students who were unable to attend "The Annual Po Leung Kuk Flag Day". Details are as follows:

為了讓本校學生培養關愛和造福社群的精神,本校將於本學期為未能出席去年度「保良局戶外賣旗日」之學生舉辦額外義工服務活動,詳情臚列如下:

Date 活動日期	Time for Roll Call 點名 時間	Meeting Point & Dismissal Location 集合地點及解散地點	Dismissal Time 解散時間
26/10/2024	08:30	Shanghai Commercial Bank (405 Castle Peak Road, Tsuen Wan) 上海商業銀行荃灣分行(香港荃灣青山公路 405 號)	10:30

The above service will be organized by the "Life Education Activity Programme" and no teachers will be present on that day. Your kind support for this charitable event is greatly appreciated. If you have any questions, please feel free to contact Ms. Fan Siu Fung or Mr. Fan Tat Yuen.

本服務將會由生活教育活動計劃同工負責帶領,本校老師並不會隨行。敬請 貴家長鼓勵 貴子弟參加,同襄善舉。如有疑問,歡迎聯絡本校范小鳳老師或樊達賢老師。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長 8th October 2024 二零二四年十月八日

E-class Reply Slip 電子通告回條

I acknowledge the receipt of the circular about the Extra Social Service Activity and agree to allow my son/daughter to participate in this event.

本人經已知悉 貴校來函有關「額外義工服務活動」事宜,並同意敝子弟參與義工活動。

敝子弟聯絡電話為:	_;緊急聯絡人為:	;
緊急聯絡電話為:	_	